
Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011.  július 28-án 15:00 
órai kezdettel megtartott soros nyílt ülésének

Tárgysorozata: 

Jegyzőkönyve: 

Rendeletei: 12

Határozatai: 136-149

T á r g y s o r o z a t a

Interpellációk, kérdések

Tájékoztató  a  két  ülés  közötti  fontosabb  intézkedésekről  valamint  a  lejárt 
határidejű határozatokról 

1.)  Tsp.  Előterjesztés  az  önkormányzat  2011.évi  költségvetéséről  szóló 
2/2011.(II.15.)Kt.  rendelet  módosítására  –  Képviselő-testület  határozata 
szerint
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

2.) Tsp. Előterjesztés a köztisztviselők illetményéről, valamint a 
köztisztviselőket megillető egyes juttatásokról és támogatásokról, továbbá a 
munkavégzés, a munka- és pihenőidő szabályairól szóló rendelet 
módosítására
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

3. Tsp. Előterjesztés a Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosításárára
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

4. Tsp. Előterjesztés a  Fekete István Általános Iskola alapító okiratának 
módosítására
Előterjesztő: Vargáné Vass Éva jegyző

5. Tsp. Előterjesztés A Fekete István Általános Iskola heti órakeretének, 
osztályok, csoportok számának megállapítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

6.  Tsp.  Előterjesztés  a  Fekete  István  Általános  Iskola  pedagógiai 
programjának jóváhagyására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

7.  Tsp.  Előterjesztés  a  Fekete  István  Általános  Iskola  házirendjének  
jóváhagyására
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Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

8. Tsp. Előterjesztés a Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítására
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

9.  Tsp.  Tájékoztató  Monorierdő  ravatalozó  épület  talajnedvesség  elleni 
szigeteléséről
Előterjesztő: Juhász Sándor polgármester

10. Tsp. Egyebek

Monorierdő, 2011. augusztus 01.

Juhász Sándor 
 polgármester
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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. augusztus 
28-án 15:00 órai kezdettel a Polgármesteri Hivatal dísztermében megtartott soros nyílt 
üléséről.

Jelen vannak: Juhász Sándor polgármester,  Dr. Páczi Antal alpolgármester, Borbás 
Elvira, Dr. Pácziné Félix Anna, Szalai Gábor, Szente Béla képviselők

Távollévő képviselő: Dzsupin Imréné
Tanácskozási joggal megjelent: Vargáné Vass Éva jegyző
Megjelentek: Sahin-Tóth  Jenőné  pénzügyi  csoportvezető,  Hényel  Krisztiánné 
igazgatási csoportvezető

Juhász Sándor: köszönti a megjelenteket. 
Megállapítja,  hogy  az  ülés  határozatképes,  6  képviselő  jelen  van.  A  jegyzőkönyv 
hitelesítésére  felkéri  Szalai  Gábor  és  Borbás  Elvira  képviselőket.  A  jegyzőkönyv 
vezetésére felkéri Derján Hajnalkát.

A  Képviselő-testület  a  napirendet,  a  jegyzőkönyv-hitelesítők,  valamint  a 
jegyzőkönyvvezető személyére tett javaslatot 6 igen szavazattal elfogadja.

Interpellációk, kérdések

Dr. Páczi Antal: kérdése a jegyző asszonyhoz, hogy 2011.07.08-án pénteken milyen 
technikai-műszaki okból volt zárva a polgármesteri hivatal. Mikor keletkezett és mikor 
hárult el ez az akadály, ami a hivatal nyitva tartását megakadályozta. Kérdése, hogy ki 
hárította el az akadályt és volt-e ennek költsége. Amennyiben volt költsége kérné a 
számlát is. A műszaki-technikai akadály azt is akadályozta, hogy legalább egy dolgozó 
lett  volna  ügyeletbe  a  hivatalban,  aki  az  ide  tévedőket  tudta  volna  tájékoztatni.  A 
választ írásban is kéri. 

Vargáné Vass Éva: írásban fog válaszolni 15 napon belül. 

Tájékoztató  a  két  ülés  közötti  fontosabb  intézkedésekről  valamint  a  lejárt 
határidejű határozatokról 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú – szavazattal a lejárt határidejű határozatokról 
szóló tájékoztatót elfogadja.

1.)  Tsp.  Előterjesztés  az  önkormányzat  2011.évi  költségvetéséről  szóló 
2/2011.(II.15.)Kt.  rendelet  módosítására  –  Képviselő-testület  határozata 
szerint
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Juhász  Sándor: a  Pénzügyi  Bizottság  megtárgyalta,  a  kiegészítést  mindenki 
megkapta. Az 1,2M Ft-ot céltartalékba helyezik. 660e Ft-ot számlázott termékek, az 
540e Ft-ot általános tartalékba helyezik.

Dr.  Páczi  Antal: a  Képviselő-testület  hozott  egy  határozatot  -  a  116/2011-es 
határozatot -, amely arra kérte a jegyzőt, hogy a költségvetési rendeletben elfogadott és 
nem kötelező juttatások kerüljenek tételesen kimutatásra és a megállapított összeget a 
Képviselő-testület  céltartalékba helyezi.  Ez nem történt meg,  mert  nem kaptak egy 
részletes kimutatást, nem az egész összeget kívánja a jegyző céltartalékba helyezni,  
nem az 1,2M Ft-ról van szó, hanem arról, hogy azt a határozatot hozták, hogy a nem 
kötelező  juttatások  kerüljenek  tételesen  kimutatásra,  és  a  megállapított  összeget  a 
Képviselő-testület céltartalékba helyezi. Nem 1,2M Ft-ról van szó, hanem véleménye 
szerint többről. 

Juhász Sándor: a Képviselő-testület úgy döntött, hogy külön juttatások, azon kívül, 
amit törvényileg előír, máshol nem szerepel, tehát a Képviselő-testület a külön juttatást 
lehúzta. Akkor mit lehet azon kimutatni, ami nincs, ami törvényesen jár, az jár. 

Dr. Páczi Antal: az önkormányzat által költségvetési rendeletben elfogadták, hogy 
plusz juttatás jár, de a nem kötelező juttatások kerüljenek tételesen kimutatásra, ezt 
nem kapták meg. Ez az összeg kerüljön céltartalékba. 

Juhász Sándor: az 1,2M Ft volt az, amit annak idején a Képviselő-testület elkülönített 
a  ravatalozó  és  piac  építésére,  hogy  aki  a  pályázati  előkészítésben,  annak 
megvalósításában közreműködött, hogy abból fog jutalmat, juttatást kapni. 

Borbás Elvira: korábban kaptak egy 3.sz. mellékletet az adható és kötelező juttatások 
támogatásról és bérekről. Talált 500e Ft-ot, ami nem kötelező. Más is van, ami nem 
kötelező. A határozat úgy szól, amit elfogadtak, hogy „jelen határozat elfogadásával a 
Képviselő-testület  úgy  dönt,  hogy  az  önkormányzat  anyagi  helyzetére  tekintettel  a 
személyi jellegű kiadások adható juttatások körét,  beleértve a helyettesítést,  segély, 
egyéb  nem  kötelező  pótlékokat  és  juttatásokat,  többletfeladattal  kapcsolatos 
juttatásokat azonnal zárolja addig, ameddig a következő Képviselő-testületi ülésre a 
jegyző  a  céltartalékba  helyezendő  összeget  és  azok  jogcímenkénti  összegét  nem 
mutatja be. „

Sahin-Tóth Jenőné: a Pénzügyi Bizottság keddi ülésén 1,2M Ft-ról volt szó, amit 
vélhetőleg az adható juttatások körébe tudott be a Pénzügyi Bizottság. Ott jelzés hozzá 
nem érkezett, hogy ez az összeg nem jó, és ezen kívül módosítani, javasolni kíván a 
Pénzügyi Bizottság a testületnek bármiféle összeget. 

Dr. Páczi Antal: a Pénzügyi Bizottságra sem volt az anyag jól előkészítve.

Sahin-Tóth Jenőné: az  anyag előkészítésével kapcsolatban elmondja,  hogy a  Ktv. 
szerint helyettesítés abban a pillanatban kötelező, amint egy üres álláshelyet, illetve 30 
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napon túl egy feladat ellátása történik. Idén egy műszaki ügyintézői álláshely nincs, a 
feladat ennek ellenére ellátásra kerül, a Képviselő-testület a költségvetési rendeletében 
ezt jóváhagyta. 

Dr. Páczi Antal: kéri megmutatni azt a kimutatást, amit a határozatban elmondtak. 

Sahin-Tóth Jenőné: kérdése, hogy a költségvetési rendelet előkészítését módosítani 
kívánja-e a testület. Összeget kell, módosítani vagy hogyan szeretnék? Mit írjon le, mit 
szeretnének  látni?  A  Képviselő-testület  határozatai,  mindhárom,  részben 
végrehajthatatlan. 

Dr. Páczi Antal: a határozatban benne van, hogy mit kérnek a jegyzőtől. Így nem 
tudnak erről a napirendről tovább tárgyalni, nincsenek meg a kért kimutatások. 

Vargáné  Vass  Éva: tájékoztatja  a  Képviselő-testületet,  hogy  a  06.23-án  hozott 
116/2011.(VI.23.) Kt. határozathoz is törvényességi észrevételt tett, ami polgármester 
úrnál rendelkezésre áll. 

Dr. Páczi Antal: így ezt a napirendi pontot nem tudják tovább tárgyalni. A következő 
határozatot  javasolja:  „A Képviselő-testület  az  1-127/2011 és a  2-71/2011.  számon 
nyilvántartott  az  önkormányzat  2011.  évi  költségvetéséről  szóló 2/2011.(II.15.)  Kt. 
Rendelet módosítására kiadott anyagot tárgyalásra alkalmatlannak tartja, mert a jegyző 
nem készítette elő megfelelően az előterjesztést. „
És kéri, hogy vegyék le napirendi pontról. 

Juhász Sándor: az anyag tárgyalásra alkalmas. Az, hogy a testület kér mást is még, az 
egy más dolog. 

Dr. Páczi Antal: mivel nincsenek ott a kért anyagok, nem tudnak miről tárgyalni. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja Dr. Páczi Antal javaslatát.
 
A Képviselő-testület 4 igen, 1 tartózkodás,  1 nem szavazattal  az alábbi határozatot 
hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
136/2011.(VII.28.) Kt.

Határozata
Dr. Páczi Antal javaslatáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete az 1-127/2011. és a 2-71/2011. 
számon  nyilvántartott,  az  önkormányzat  2011.  évi  költségvetéséről  szóló  2/2011.
(II.15.) Kt. Rendelet módosítására kiadott anyagot tárgyalásra alkalmatlannak tartja, 
mert  a  jegyző  nem  készítette  elő  megfelelően  az  előterjesztést,  így  a  napirend 
levételéről dönt.
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Határidő: azonnal
Felelős: Dr. Páczi Antal alpolgármester

2.)  Tsp.  Előterjesztés  a  köztisztviselők  illetményéről,  valamint  a 
köztisztviselőket megillető egyes juttatásokról és támogatásokról, továbbá a 
munkavégzés,  a  munka-  és  pihenőidő  szabályairól  szóló  rendelet 
módosítására

Vargáné Vass Éva: az írásos előterjesztéshez képest nincs kiegészítése, de felhívja a 
Képviselő-testület figyelmét, hogy a korábbiakhoz képest azt indítványozza, hogy a 
10/2008-as  rendeletet  a  Képviselő-testület  helyezze  hatályon  kívül,  és  ezzel 
egyidejűleg alkossa meg a rendelet-tervezetként becsatolt új szabályát. 

Dr. Páczi  Antal: javasolja,  hogy vegyék ketté és helyezzék hatályon kívül.  Utána 
tárgyalják  a  másikat.  Szavazzanak  arról,  hogy  az  egész  rendeletet  hatályon  kívül 
helyezik. 

Vargáné  Vass  Éva: jelzi,  hogy  határozattal  nem  lehet  rendeletet  hatályon  kívül 
helyezni. 

Borbás Elvira: kérdése, hogy akkor mi a módja. Itt az van, hogy a jegyző a rendelet 
hatályon kívül helyezését kezdeményezni.

Vargáné Vass Éva: igen, de azzal együtt elfogadják a rendelet-tervezetet is. Tehát a 
rendelet-tervezetben az van, hogy elfogadja a Képviselő-testület a tervezetet,  ennek 
hatálybalépésével egyidejűleg hatályon kívül helyezi a 10/2008. Kt. rendeletet.

5 perc szünet

Borbás Elvira: kérdése, hogy rendelettel rendeletet hozhatunk-e most.

Vargáné Vass Éva: rendelettel rendeletet lehet módosítani

Borbás Elvira: javasolja, hogy hozzanak egy rendeletet:
Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  10/2008.(VIII.01.)  Kt. 
rendeletét a köztisztviselők illetményéről, valamint a köztisztviselőket megillető egyes 
juttatásokról  és  támogatásokról,  továbbá  a  munkavégzés,  a  munka-  és  pihenőidő 
szabályairól szóló rendeletet hatályon kívül helyezi. 
Kérdése, hogy érvényes-e így.

Vargáné  Vass  Éva: arról  tud  nyilatkozni,  hogy  a  Képviselő-testület  rendeletet 
rendelettel módosíthat. 

Borbás Elvira: kérdése, hogy rendeletet rendelettel hatályon kívül lehet-e helyezni.
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Vargáné Vass Éva: rendeletet rendelettel hatályon kívül lehet helyezni. 

Borbás  Elvira: kérdése,  hogy  a  felolvasott  rendelet-tervezet  szövegében  van-e 
kifogásolni való. 

Vargáné Vass Éva: akkor fogja tudni megmondani, ha a jogalkotásról szóló törvény 
és a jogszabályszerkesztésről szóló IRM rendelettel be tudta azonosítani. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy mikorra várható, hogy be tudja azonosítani.

Vargáné Vass Éva: 15 napon belül elkészül a jegyzőkönyv. 

Juhász Sándor: szavazásra bocsátja a Borbás Elvira képviselő által javasolt rendelet-
tervezetet.

A Képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodás  szavazattal az alábbi rendeletet alkotja:

Monorierdő Község Önkormányzat
 Képviselő-testületének

12/2011. (VII.29.) 
önkormányzati rendelete

a köztisztviselők illetményéről, valamint a köztisztviselőket megillető egyes 
juttatásokról és támogatásokról, továbbá a munkavégzés, a munka- és pihenőidő 

szabályairól
 
Monorierdő Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a következőket rendeli el:

1.  §  Monorierdő  Község  Önkormányzatának  Képviselő-testülete a  köztisztviselők 
illetményéről,  valamint  a  köztisztviselőket  megillető  egyes  juttatásokról  és 
támogatásokról, továbbá a munkavégzés, a munka- és pihenőidő szabályairól szóló a 
10/2008.(VIII.01.) Kt. rendeletét és módosításait hatályon kívül helyezi. 

2.  § (1) Ez a rendelet a kihirdetése napján lép hatályba.
(2) A rendelet kihirdetéséről a helyben szokásos módon a jegyző gondoskodik.

Borbás Elvira: valamit nem jól csináltak. Azt a rendeletet, amit 2008-ban hoztak, azt 
most hatályon kívül helyezték. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy az összes módosítással hatályon kívül helyezték-e.

Vargáné Vass Éva: így van.
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Dr. Páczi Antal: van itt egy új rendelet-tervezet, amit a jegyző asszony akart, hogy 
elfogadjanak. Az egyiket most hatályon kívül helyeztek. A tervezetről viszont semmi 
szó nincs. 

Juhász Sándor: azzal nem kell tovább foglalkozni.

Borbás Elvira: a határidő az azonnal. 

Juhász Sándor: ez azt jelenti, hogy jelen pillanatban nincs rendelete a testületnek. 

Borbás Elvira: azt kérték, hogy csak a kötelező dolgok szerepeljenek a rendeletben. A 
jegyző asszony azt írja, hogy „a Képviselő-testület a június 23-i ülésén úgy döntött, 
hogy a rendelet módosítása során kizárólag csak a kötelezően nyújtandó juttatások és 
támogatások kerüljenek be a módosított rendeletbe.” 
Ezt kérték. 
„A  szabályozásra  vonatkozó  döntés  fogalmilag  kizárt,  hiszen  a  törvényben  előírt 
juttatásokról és támogatásokról nem kell helyi rendeletet alkotni, azt nem kell helyben 
szabályozni, hiszen magasabb rendű jogszabály azt már elvégezte.”
Ők ebből indultak ki. 

Vargáné Vass Éva: a rendeletnek nincs határideje, hatályba lépése van. A rendelet 
akkor fog hatályba lépni, amikor kihirdetésre kerül, annak az SZMSZ-ben megvannak 
a szabályai.
Az  előterjesztésben  nem  csak  ez  szerepel.  Ott  az  is  szerepel,  hogy  a  Képviselő-
testületnek  meg  kell  fontolnia  azt,  hogy  törvény  szerint  a  munkáltatói  jogkör 
gyakorlója  állapítja  meg,  hogy az  alapilletmény hányszorosa lesz  az éves  cafetéria 
juttatás. Minimálisan 5-szörös, de lehet 25-szörös is, ez azt jelenti, hogy lehet közel 
200e Ft és lehet 1M Ft is az éves juttatás. Ha a munkáltatói jogkör gyakorlója állapítja 
meg,  célszerű a rendeletben szabályozni,  hogy a köztisztviselőket mennyi cafetéria 
juttatás  illeti  meg.  Ugyanis  a  jogszabály  tól-ig  állapítja  meg,  a  Képviselő-testület 
dönthet a  minimum mellett  is,  dönthet úgy is,  hogy a maximális  cafetéria juttatást 
biztosítja.  Ezért  szükséges  és  kell  helyben  szabályozás.  Ezért  irányult  arra  az 
előterjesztés, hogy ami egyébként a törvényben szabályozva van, az értelemszerűen 
nem kerül bele, viszont, amit helyben illik és kell szabályozni, mint pl. a cafetéria, azt 
szabályozza  a  testület  helyi  rendeletben.  Ezért  az  volt  a  javaslata,  hogy  a  testület 
alkossa meg a helyi rendeletet, amit tervezetként benyújtott és ezzel egyidejűleg ennek 
hatálybalépésével helyezze hatályon kívül a 10/208-as rendeletet. 

Borbás Elvira: kéri a jegyzőt, hogy a következő ülésre készítse elő a rendeletet, hogy 
abban a cafetéria szerepeljen és a nyitva tartás rendje, az, amit szabályozni illik és kell. 

Vargáné Vass  Éva: továbbá  szabályozásra,  megállapításra  került  a  köztisztviselők 
120%-os bérbeállási szintje. A jogszabály egyik rendelkezése úgy szól, hogy a már 
megállapított illetmény vissza nem vehető. Tehát ha hatályon kívül helyezik a Ktv-t, 
akkor jogszabály nélkül fogják számfejteni a 120%-os bérbeállási szintet és a cafetériát 
is.
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Dr.  Páczi  Antal: a  köztisztviselők  illeménykiegészítése  a  Ktv.  szerint,  az 
illetménykiegészítés nem illet meg valakit, hanem adható. A jegyző pedig úgy idézi,  
hogy „egységesen illetménykiegészítés illeti meg.”

Vargáné Vass Éva: 2006-ban a Képviselő-testület alkotott egy jogszabályt, ebben a 
jogszabályban a testület úgy döntött,  hogy a Ktv. vonatkozó rendelkezése szerint  a 
felsőfokú  végzettségű  munkavállaló  köztisztviselőt  és  a  középfokú  végzettségű 
köztisztviselőt a Képviselő-testület döntése alapján 10%-os illetménykiegészítés illeti 
meg.  Ezt  a  jogszabályt  a  testület  úgy  módosította,  hogy  a  köztisztviselőt  20%-os 
illetménykiegészítés  illeti  meg  a  jogszabályi  felhatalmazás  alapján,  ezért  a 
jogszabályban azért kell helyben szabályozni dolgokat, mert az onnantól kezdve már 
jogszabály  és  ez  az  illetménykiegészítés,  nem  vonható  vissza  és  lefelé  nem 
módosítható. 

Borbás Elvira: kérdése, hogy ez a jogszabály megtalálható-e az interneten.

Vargáné Vass Éva: igen, megtalálható. Nincs előtte az előterjesztés, amit az elmúlt 
ülésre  beterjesztett,  de  úgy  emlékszik,  hogy  ott  a  vonatkozó  jogszabályi  helyeket 
megjelölte. 
Ez  a  Ktv-ben  egy  felhatalmazás,  ami  alapján  a  Képviselő-testület  alkotott  egy 
jogszabályt. 

5 perc szünet

Borbás Elvira: kérik a jegyzőt, hogy a következő ülésre készítse elő a rendelet úgy, 
hogy szerepeljen benne az, amit kötelező megadni, a cafetéria, a nyitvatartási rend és 
az, ami még kötelező. Legyen benne a hivatal  szervezeti  felépítése, ügyfélfogadási 
rendje, hivatal munkarendje, munkavégzés, a 20%-os illetménykiegészítés, 

Juhász Sándor:  javasolja, hogy kérjék fel a jegyzőt arra, hogy a következő testületi 
ülésre  készítse el  a  rendelet-tervezetet,  úgy,  hogy abban csak a kötelező juttatások 
szerepeljenek. 

Borbás Elvira: amit nem muszáj, az ne legyen benne. A jutalom sem kötelező. 

Dr.  Páczi  Antal: ezt  kérték a  jegyző asszonytól,  hogy részletesen  mutassa  ki,  mi 
kötelező és mi nem. Ez nincs előttük. 

Borbás Elvira: ha kapnak egy kimutatást az is legyen benne, hogy meddig kötelező.

Dr. Páczi Antal: azt kéri, hogy milyen kötelezettségvállalása van az önkormányzatnak 
és kivel szemben és meddig. 

Borbás Elvira: kérnek egy kimutatást, hogy milyen kötelezettségek vannak, meddig 
tart.  Mi az, ami kötelező és mi az,  ami nem kötelező.  Egy kimutatást  kérnek és a 
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rendeletet úgy előkészíteni, hogy ami az első részben szerepel, ne szerepeljen benne az 
új tervezetbe. 

Dr. Páczi Antal: javasolja, hogy ezt dolgozza ki a jegyző augusztus 20-ig.

Vargáné  Vass  Éva: augusztus  15-19-ig  igazgatási  szünet  van,  így  nem  tudják 
kiküldeni. 

Dr. Páczi Antal: akkor szeptember 1-ig.

Vargáné Vass Éva: emlékezteti a testületet arra, hogy a kormányhivatal vezetője az 
önkormányzatokról  szóló  törvény  99.  §  (1)  bekezdésében  biztosított  jogkörében 
eljárva,  felhívta  a  Képviselő-testületet  a  10/2008-as  helyi  köztisztviselői  rendelet 
jogsértő rendelkezéseinek módosítására,  melyre nyitva hagyott 60 napot.  Azt kérte, 
hogy a jogsértést 60 napon belül szüntessék meg.

Dr.  Páczi  Antal: ezt  helyezték  hatályon kívül,  úgy gondolja,  hogy a  jogsértést  is 
hatályon kívül helyezték. 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
137/2011. (VII.28.) Kt.

Határozata

Kimutatás kéréséről, valamint a köztisztviselők illetményéről, valamint a 
köztisztviselőket megillető egyes juttatásokról és támogatásokról, továbbá a 
munkavégzés, a munka- és pihenőidő szabályairól szóló rendelet-tervezet 

elkészítéséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  a  jegyzőt,  hogy  a 
köztisztviselők illetményéről, valamint a köztisztviselőket megillető egyes juttatásokról 
és támogatásokról, továbbá a munkavégzés, a munka- és pihenőidő szabályairól szóló 
rendelet-tervezetet készítse el, úgy, hogy abban csak a kötelező juttatások szerepeljenek.
A Képviselő-testület kimutatást kér arra vonatkozóan, hogy milyen egyéb kötelezettségei 
vannak az önkormányzatnak köztisztviselőivel szemben és milyen időtartamig.

Határidő: 2011. szeptember 01.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

3. Tsp. Előterjesztés a Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosításárára

Juhász Sándor: nincs kiegészítés, hozzászólás.
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A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
138/2011. (VII.28.) Kt.

határozata

a Csicsergő Óvoda alapító okiratának módosításáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  -  az  Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  javaslata  alapján  -  módosítja a  Csicsergő  Óvoda 
alapító okiratát az alábbiak szerint:
-   a  851012 Sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelése, ellátása szakfeladat 
tartalmi  meghatározása  módosuljon  „kizárólag  a  sajátos  nevelési  igényű gyermekek 
óvodai  ellátásával összefüggő speciális  eszközökkel,  foglalkozásokkal,  ellátással  (pl. 
akadálymentesítés, logopédus, gyógytornász, speciális étrend) kapcsolatos bevételeket 
és kiadásokat” szövegre,
-  a  851000  Óvodai  nevelés  intézményeinek,  programjainak  komplex  támogatása 
szakfeladattal egészüljön ki.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

4. Tsp. Előterjesztés a  Fekete István Általános Iskola alapító okiratának 
módosítására

Juhász Sándor: ismerteti a napirendi pontot.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
139/2011. (VII.28.) Kt.

határozata

a Fekete István Általános Iskola alapító okiratának módosításáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete -  az Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  javaslata  alapján  -  módosítja a  Fekete  István 
Általános Iskola alapító okiratát az alábbiak szerint:
-  a  852011 Általános iskolai  tanulók nappali  rendszerű nevelése,  oktatása  (1-4. 
évfolyam) szakfeladat tartalmi meghatározása módosuljon „az általános iskola 1–4. 
évfolyamán, meghatározott időkeretekben az iskola pedagógiai programja szerint 
(a  kötelező  tanórák,  a  nem  kötelező  tanórák,  a  tanórán  kívüli  foglalkozások) 
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végzett  neveléssel,  oktatással,  továbbá  az  iskolaotthonos  oktatással  kapcsolatos 
bevételeket és kiadásokat” szövegre,
-   852012  Sajátos  nevelési  igényű  általános  iskolai  tanulók  nappali  rendszerű 
nevelése, oktatása (1-4 évfolyam) szakfeladat tartalmi meghatározása módosuljon 
„kizárólag a sajátos nevelési igényű gyermekek általános iskola 1–4. évfolyamán 
történő oktatásával összefüggő  speciális eszközökkel, foglalkozásokkal, ellátással 
(pl.  akadálymentesítés,  logopédus,  gyógytornász)  kapcsolatos  bevételeket  és 
kiadásokat” szövegre,
-  852022  Sajátos  nevelési  igényű  általános  iskolai  tanulók  nappali  rendszerű 
nevelése, oktatása (5–8. évfolyam) szakfeladat tartalmi meghatározása módosuljon 
„kizárólag a sajátos nevelési igényű gyermekek általános iskola 5–8. évfolyamán 
történő oktatásával összefüggő  speciális eszközökkel, foglalkozásokkal, ellátással 
(pl.  akadálymentesítés,  logopédus,  gyógytornász)  kapcsolatos  bevételeket  és 
kiadásokat” szövegre,
- a 852000 Alapfokú oktatás intézményeinek, programjainak komplex támogatása 
szakfeladattal és 
-  a  910121  Könyvtári  állomány  gyarapítása,  nyilvántartása  szakfeladattal 
egészüljön ki.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

5.  Tsp.  Előterjesztés  A Fekete  István Általános  Iskola  heti  órakeretének, 
osztályok, csoportok számának megállapítására

Juhász Sándor: ismerteti a napirendi pontot.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
140/2011. (VII.28.) Kt.

határozata

A Fekete István Általános Iskola 2011/2012. tanév heti órakeretének, osztályok, 
csoportok számának  megállapításáról 

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  -  az  Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági és Sport Bizottság javaslata alapján – a Fekete István Általános Iskola 
2011/2012. tanévre vonatkozó órakeretét heti 553 órában állapítja meg.

Ezzel összefüggésben az osztályok, csoportok számát az alábbiak szerint határozza 
meg: 
− 1-4 évfolyamon: 4 évfolyam, 7 csoport (3 iskolaotthonos, 4 hagyományos)
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− 5-8 évfolyamon: 4 évfolyam, 8 csoport 
− napköziben: 1 csoport 
− tanulószoba: 1 csoport
− gyógytestnevelés kistérségi keretek között: 1 csoport, heti 2 óra.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

  Vargáné Vass Éva jegyző

6.  Tsp.  Előterjesztés  a  Fekete  István  Általános  Iskola  pedagógiai 
programjának jóváhagyására

Juhász Sándor: kérdés, hozzászólás nincs.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
141/2011. (VII.28.) Kt.

határozata

Fekete István Általános Iskola pedagógiai programjának jóváhagyásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  -  az  Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  javaslata  alapján  –  elfogadja  a  Fekete  István 
Általános  Iskola  pedagógiai  programját  a  mellékelt  közoktatási  szakértő 
szakvéleményében foglalt módosításokkal együtt.
Felkéri a Fekete István Általános Iskola igazgatóját, hogy a pedagógiai programon a 
módosításokat legkésőbb 2011. augusztus 15-ig vezesse át és 2011. augusztus 22-ig 
küldje meg a Polgármesteri Hivatal Jegyzőjének.

Határidő: 2011. augusztus 22.
Felelős:  Vargáné  Vass  Éva  jegyző,  Juhász  Sándor  polgármester,  Sasvári  Istvánné 
iskola igazgatója

7.  Tsp.  Előterjesztés  a  Fekete  István  Általános  Iskola  házirendjének  
jóváhagyására

Juhász Sándor: kérdés, hozzászólás nincs.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
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142/2011. (VII.28.) Kt.
határozata

Fekete István Általános Iskola házirendjének jóváhagyásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  -  az  Oktatási,  Kulturális, 
Közbiztonsági  és  Sport  Bizottság  javaslata  alapján  –  elfogadja  a Fekete  István 
Általános  Iskola  házirendjét  a  mellékelt  közoktatási  szakértő  szakvéleményében 
foglalt módosításokkal együtt.
Felkéri  a  Fekete  István  Általános  Iskola  igazgatóját,  hogy  a  házirenden  a 
módosításokat legkésőbb 2011. augusztus 15-ig vezesse át és 2011. augusztus 22-ig 
küldje meg a Polgármesteri Hivatal Jegyzőjének.

Határidő: 2011. augusztus 22.
Felelős:  Vargáné  Vass  Éva  jegyző,  Juhász  Sándor  polgármester,  Sasvári  Istvánné 
iskola igazgatója

8. Tsp. Előterjesztés a Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Megállapodásának módosítására

Juhász Sándor: az írásos anyagot mindenki megkapta. A kistérségben ezzel mindenki 
egyetért, javasolja elfogadásra.

A Képviselő-testület 5 igen, 1 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
143/2011. (VII.28.) Kt.

Határozata
a Többcélú Kistérségi Társulás Társulási Megállapodásának módosításáról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Többcélú Kistérségi Társulás 
Társulási Megállapodásának módosítását jóváhagyja.
Felhatalmazza Juhász Sándor polgármestert a megállapodás aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

9.  Tsp.  Tájékoztató  Monorierdő  ravatalozó  épület  talajnedvesség  elleni 
szigeteléséről

Juhász Sándor: a Pénzügyi Bizottság az előterjesztést tárgyalta.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
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Képviselő-testületének
144/2011. (VII.28.) Kt.

határozata
Monorierdő ravatalozó épület talajnedvesség elleni szigeteléséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  temető  ravatalozó  épület 
talajnedvesség elleni szigeteléséről adott tájékoztatót elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

10. Tsp. Egyebek

Juhász  Sándor:  javasolja,  hogy  az  Egyebekben  elsőnek  a  projektmenedzser 
beszámolóját tárgyalják.
Bemutatja Dicse Mátét, aki a polgármesteri hivatal projektmenedzsere, a hölgy pedig a 
településmarketing vezetője.
Kéri, hogy számoljanak be az eddigi munkákról, kérdést lehet nekik feltenni. 

Dicse Máté: a beszámolóját megküldte írásban. Ha gondolják, végigmegy pontonként.

Szente  Béla: kérdése,  hogy  nem elég  indok-e  az,  hogy  addig  nem lehet  hatályba 
léptetni  az  eltolt  határidőt,  amíg  nem  állnak  rendelkezésre  a  halasztási  kérelmet 
alátámasztó dokumentumok. Kérdése, hogy az nem elég alátámasztó-e az, hogy eddig 
még nem nagyon történt semmi. 

Dicse Máté: azt kérték, hogy legyen mögötte olyan papír, amivel támogatni lehet.

Szente Béla: azért kérdezi, mert 2011.09.08. a határidő. Ez az utolsó pillanatban lesz 
beküldve, eleve meg kellene felelni annak, hogy eltolni a határidőt. 

Dr. Páczi Antal: szintén azt látja, hogy nem nagyon történt semmi. Kérdése, hogy mi 
ennek az oka. Kérdése, hogy a kiviteli tervek mikor készültek el.

Dicse Máté: a kiviteli terveket e hónap elején kapta meg. 

Dr. Páczi Antal: kérdése, hogy miután megkapták a kiviteli tervet mit kellett volna 
tenni. 

Dicse Máté: elindul a közbeszerzési szakértő kiválasztása. Volt egy három hónapos 
csúszás. A közbeszerzési szakértő nem fogadta el a szerződés-tervezetet,  tett  hozzá 
saját  módosítást.  Ahhoz,  hogy  az  aláírható  legyen,  a  testületnek  el  kell  fogadnia, 
valamint a három ajánlattevőtől be kell kérni nyilatkozatot, hogy fenntartják a korábbi 
árajánlatukat.
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Juhász  Sándor: a  testületnek  meg  kell  erősítenie,  hogy  kérjenek  be  három 
nyilatkozatot  a  korábbi  ajánlattevőktől,  hogy  továbbra  is  fenntartják  a  korábbi 
ajánlatukat.

Dicse Máté: a szerződést is jóvá kell hagynia a Képviselő-testületnek. 

Borbás Elvira: bekérnek ajánlatokat közbeszerzési szakértőre, és utána kiválasztják. 
Ezután  a  szakértő  kiírja  a  közbeszerzési  pályázatot,  utána  zárt  borítékokban 
megjelennek a pályázatok és a közbeszerző a testület előtt felbontja és kiválasztják a 
legkedvezőbb ajánlatot. Úgy gondolja, hogy sürgősen be kell kérni az ajánlatokat.

Juhász Sándor: a projektmenedzser dolga, hogy bekér három ajánlatot, ő készíti el az 
ajánlatbekérést,  a  hivatal  kiküldi,  a  projektmenedzser  elkészíti  az  értékelést,  a 
polgármester előterjeszti a testületnek, aki majd fog erről dönteni. Vissza kell vonni a 
Tri-Csók Kft-ről szóló a határozatot, meg kell nevezni a határozatban, hogy a három 
ajánlatot kiktől kérik be és mikorra. A bekért három ajánlat alapján az előterjesztést a 
Képviselő-testületnek készítse el és a polgármester soron kívül összehívja a Képviselő-
testületet. 

Juhász Sándor: javasolja, hogy ugyanazoktól kérjék be az ajánlatot. 

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú - szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
145/2011. (VII.28.) Kt.

Határozata
Közbeszerzési szakértői ajánlatok bekéréséről

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felkéri  Dicse  Máté 
projektmenedzsert, hogy a polgármesteri hivatal építésével kapcsolatban készítse el az 
ajánlatkérőt és kérjen be három db ajánlatot ugyanazoktól az ajánlattevőktől, akiktől 
korábban.

Határidő: 2011. augusztus 10.
Felelős: Juhász Sándor polgármester

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
146/2011. (VII.28) Kt.

Határozata
A 118/2011. (VI.23.) Kt. Határozat visszavonásáról
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Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  118/2011.(VI.23.)  Kt. 
Határozatát visszavonja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Vargáné Vass Éva jegyző

Pető Vica:  a település marketinggel kapcsolatos terveket röviden elmondja. Küldtek 
korábban  anyagot  és  kéri  a  testületet,  hogy  válassza  majd  ki,  amely  számukra 
szimpatikus. 

Borbás Elvira: érdemi döntés még nem született ezzel kapcsolatban. Kérdése, hogy 
mikor kell ezt az egészet kezdeni, nincsenek-e késésben ezzel a dolgokkal. 

Pető Vica: akkor érdemes ezt a kampányt lefolytatni, amikor elkészül a hivatal, hiszen 
akkor tudnak közölni valamit. 

Borbás Elvira: a nyilvánosságot azt  el  kell  kezdeni,  valamelyik ülésre javasolja a 
témát  önálló  napirendi  pontnak,  és  akkor  át  tudják beszélni  a  képviselőkkel,  hogy 
milyen irányba induljanak el. 

Vad Mária: kérdése,  hogy a  településmarketing  és  a  projektmenedzser  megbízása 
mennyibe került eddig az önkormányzatnak.

Juhász Sándor: még egy forintba sem. A megbízás a projekt befejezéséig tart. Akkor 
fognak fizetni. Ez a pályázati összegben költségként elszámolható. 
A projektmenedzser úr készített egy ütemtervet. 

Dr.  Páczi  Antal: kérdése  a  projektmenedzserhez,  hogy miben látja  az  okot,  hogy 
ennyit késik az egész.

Dicse Máté: leginkább a kiviteli tervnek a késése volt. 

Juhász  Sándor: nem  a  kiviteli  tervvel  volt  probléma,  hanem  a  módosított 
engedélyezési  tervvel.  Az engedélyezési  tervet  a  kiviteli  tervvel együtt  készítette  a 
tervező.  A  módosított  engedélyezési  tervet  beadták  engedélyezésre,  és  addig  nem 
tudták a kiviteli tervet leszállítani, amíg a módosított engedélyezési tervre az építés 
hatóság meg nem adta az engedélyt. Folyamatosan készült a kettő, ütemszerűen. 
Köszöni a beszámolót.

Borbás Elvira: a Bagi Ferenc beadta a jelentkezési lapot a „Tiszta udvar, rendes ház, 
szép  környezet”  pályázatra.  Egyszer  már  beadta  korábban,  amikor  első  lett.  A 
bizottság elnöke Németh Pál úgy gondolta, hogy azok, akik már kaptak, ne kapjanak 
újra plakettet, hanem dicsérő oklevelet. Úgy döntött, hogy szeretne mégis egy ilyen 
plakettet  csináltatni  saját  pénzén.  Felhívták  akkor  a  figyelmét,  hogy  mivel  azon 
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szerepel az önkormányzat címere és ehhez a testület jóváhagyása kell, ezért fordult az 
önkormányzathoz. Rendelet van arról, hogy hol használható fel a címer. 
A plakett készítőjének volt egy tartalék, de felhívta őt, hogy döntsék el, odaadhatja-e.
Csináltathat,  de  címer  nélkül,  mert  amúgy  nincsen  semmi  értéke  a  versenynek, 
pályázatnak, ha bárki megveheti. 

Juhász Sándor: javasolja, hogy hozzanak egy olyan döntést, hogy a plakettet saját 
költségén megvásárolhatja, de címer nélkül. 

Dr. Páczi Antal: tekintettel arra, hogy nagyon szép az udvara, és lehet, hogy csak 
azért nem kapta meg, mert már kapott. Javasolja, hogy vehesse meg.

Borbás Elvira: javasolja,  hogy most tegyenek kivételt,  de a rendeletet  módosítsák 
úgy, hogy aki már kapott, az nem részesülhet még egyben.

Juhász Sándor: elmondja, hogy ez az úr igazán segítőkész és minden alkalommal 
részt vesz a társadalmi munkákban. 

Szente Béla: véleménye szerint ez a jövőben elindíthat egy lavinát,  ha észreveszik 
azok, akik indultak, hogy van még egy plakettje. 

Juhász Sándor: javasolja, hogy Bagi Ferenc Monorierdő, Vadász u. 1 sz. alatti lakos 
a készítőnél lévő plakettet megvásárolja.

A Képviselő-testület 4 igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
147/2011. (VII.28) Kt.

Határozata
Tiszta Udvar, rendes ház, szép környezet plakett megvásárlásáról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  engedélyezi  Bagi  Ferenc 
Monorierdő, Vadász utca 1. szám alatti lakos részére, hogy a plakett készítőjénél lévő 
1 db Tiszta Udvar, rendes ház, szép környezet plakettet saját költségén megvásárolja.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Juhász Sándor: Parlagfűirtás a temető melletti erdőben. Az erdőtelepítés sajnos nem 
erdőtelepítés, végignézték, hogy levágják-e a parlagfüvet, vagy áttárcsázzák. 
Egy megoldás van, le fogja kaszáltatni, mivel a kis fákat a parlagfű között nem lehet 
megtalálni.  Ősszel  újra  fogják  telepíteni.  Ebből  később  vita  lehet,  de  nincs  más 
megoldás. Amennyiben meg tudják menteni a fát, meghagyja, ha nem, akkor levágják. 
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Dr. Páczi Antal: le kell vágatni a parlagfüvet, és utána kell nézni, hogy ugyanolyan 
csemetét vásárolt-e a temetőhöz is, mint a krosszpályához. 

Szalai Gábor: javasolja, hogy jelöljenek meg minden fát, vagy karózzák ki. 

Juhász Sándor: a fasor között már fel van tárcsázva, ezt ingyen végezte a vállalkozó. 
A sorok között kell rendet tenni. Három embert fog oda kiküldeni.

A Képviselő-testület 6 igen – egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
Képviselő-testületének
148/2011. (VII.28.) Kt.

Határozata
Temető melletti erdőnél parlagfűirtásról

Monorierdő  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  temető  melletti  erdő 
területén a parlagfűirtást elrendeli.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Vad Mária: kérdése, hogy egy erdőművelési ágból kivont területre hogyan lehet erdőt 
telepíteni.

Juhász Sándor: úgy, hogy ahelyett új erdőt kell telepíteni. 1,5 ha van kivonva erdő 
művelési ágból. Az még erdőnek van minősítve. 

Pályázati finanszírozás. 
A Pénzügyi Bizottság tárgyalta és javasolja, hogy épül a piac és későbbiekben szükség 
lesz az önkormányzati épületnél is. 
A piacra 23M Ft-ot nyertek, 7M Ft az önrész. Korábban úgy tájékoztatták, hogy ahogy 
készül,  úgy  nyújtsák  be  a  számlát  és  fizetik.  Sajnos  ez  utófinanszírozott,  ami  azt 
jelenti, hogy amikor a vállalkozó benyújtotta a számlát, ki kell fizetni és igazolni kell a 
támogató  szervezet  felé,  hogy  azt  kifizették  és  ő  csak  utána  küldi  a  pénzt.  Arra 
gondolt, hogy tárgyalni kellene az OTP-vel, vagy más bankkal, hogy ezt a pályázatot 
megfinanszírozza. Ez azt jelenti, hogy a vállalkozó benyújtja a számlát, a bank kifizeti 
és amikor a támogató szervezettől megérkezik a pénz, akkor megy vissza az OTP-hez. 
Természetesen ez kamat nélkül nem fog működni. Előre kifizetni nem tudnak 8M Ft-
ot és várjanak rá 3 hónapot. A TÁMOP pályázatnál ott van 15 M Ft, amit még nem 
kaptak  meg.  Ezt  nem  tudják  megfinanszírozni.  Kér  egy  felhatalmazást,  hogy 
tárgyalásokat folytasson ez ügyben az OTP Nyrt-vel. 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:

Monorierdő Község Önkormányzat
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Képviselő-testületének
149/2011. (VII.28.) Kt.

Határozata
Pályázati finanszírozásról

Monorierdő Község Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Juhász Sándor 
polgármestert,  hogy  tárgyalásokat  folytasson  az  OTP  Nyrt.-vel  pályázati 
finanszírozással kapcsolatban.

Határidő: azonnal
Felelős: Juhász Sándor polgármester

Juhász  Sándor: szóban keresték  meg,  hogy  a  kempinget  augusztus  5-én  szeretné 
kivenni egy társaság születésnapi bulira. 

Borbás Elvira: erről szeretne látni valami írásos anyagot. Mit szeretne csinálni, hány 
ember lesz a rendezvényen.

Juhász Sándor: elmondásuk szerint 80-100 főre számítanak. Megmérik a zajszintet, 
és ha magas, azonnal bezárják. 

Szente Béla: ha megüti a zaj értéket, azonnal zárják be. 

Vargáné Vass Éva: nem tudni ki a rendezvény szervezője, nem jelentette be írásban a 
kormányrendelet szerint. A zenés táncos rendezvényekre kormányrendelet vonatkozik, 
ami  nem  Képviselő-testületi  hatáskör,  hanem  hatósági  hatáskör.  A  bérleti  díj  és 
bérbeadás a Képviselő-testület hatásköre, de maga a rendezvény engedélyezése nem. 
Az Ügyintézés 30 napon belül történik.

Borbás Elvira: akkor ez tárgytalan.

Juhász  Sándor: a  Bíró  Miklós  a  pizzéria,  presszó  előtt  augusztus  20-án  utcabált 
szeretne szervezni. 

Vargáné Vass Éva: ismét egy utcabál, ami szintén hatósági ügy. A testületnek nincs 
hatásköre.

Borbás  Elvira: nagyon  örül,  hogy  elkészült  a  temető.  Megköszöni  polgármester 
úrnak, és külön köszönet illeti Molnár Lászlót, aki nagyon sokat tett azért, hogy ez 
létrejött.

Augusztus 20-án ünnepség lesz a parkban, délelőtt 10:30 órakor kezdődik. 

Dr. Páczi Antal: ő is köszöni mindenkinek, aki a temető létrejötténél részt vett.
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A pénzügyi osztály vezetőjétől szeretne kimutatást kérni a szállítói kötelezettségekről 
06.30-ig bezárólag.  Szeretné megkérdezni,  hogy a 39-es  főkönyvi  számlán mennyi 
összeg van, és mennyi az adós, vevő követelést. Hogyan állnak ezzel.

Juhász Sándor: több tárgy nem lévén az ülést 17:15 órakor bezárja.

K.m.f.

Juhász Sándor
polgármester

Vargáné Vass Éva
jegyző

Borbás Elvira
hitelesítő

Szalai Gábor
hitelesítő
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